
Zápis zjednání Sportovní komise (SK)
Termín a místo zasedání: úterý 14. 5. 2019 od 19:00h, malá zasedací místnost radnice MČ 

Brno-Líšeň
Přítomni členové: Ladislav Barták - předseda, Bronislav Horák, Marek Nosek -

místopředseda, Eva Šabatová, Hana Chaloupková, Jindřiška Baláková, 
Josef Sedláček

Přítomni hosté: 0

Program jednání:
1. Zahájení, prezenční listina
2. Plán kontrol příjemců dotací
3. Návrhy pro další činnost sportovní komise
4. Zlepšení komunikace mezi členy komise
5. Diskuze
6. Závěr

1. Zahájení, prezenční listina
Jednání bylo zahájeno v 19:10 hodin, přítomno bylo všech 7 členů, komise je usnášeníschopná.

2. Plán kontrol příjemců dotací
Členové komise se po diskusi rozhodli uskutečnit návštěvy členů komise u příjemců dotací pro 
oblast sportu. Důvodem je kontrola uplatnění dotací přidělených pro tento rok a seznámení se 
s problémy jednotlivých klubů v jejich činnosti, aby případná pomoc obce v dalším období byla dobře 
zacílena. Jednotlivé návštěvy budou pak prezentovány na dalších zasedáních sportovní komise. 
Rozdělovník návštěv:

1. Eva Šabatová - SK Podolí
2. Bronislav Horák - TC-MJ Tenis Líšeň,
3. Josef Sedláček - in Balance, SK Líšeň
4. Marek Nosek - Judo KATA Brno, SK Tori Judo Brno
5. Hana Chaloupková - První curlingový klub Brno
6. Ladislav Barták - SK Provo, TJ Junior Brno
7. Jindřiška Baláková - TJ Sokol Brno - Líšeň, Tenisový klub Líšeň

3. Návrhy pro další činnost sportovní komise
Předseda komise prověřil zájem klubu důchodců Líšeň o instruktáž Nordic Walking - podle 
předsedkyně klubu by nebyl o tuto akci větší zájem. Předseda je pověřen sdělit instruktorce paní 
Sadilové, že o tuto akci není v současné době zájem. Byl prodiskutován návrh Josefa Sedláčka 
uspořádat běžecký závod pro veřejnost, členové komise si do příštího zasedání připraví konkrétní 
návrhy. V tomto bodu byla všemi hlasy přijato usnesení:

a) Sportovní komise doporučuje RMČ zadat vytvoření plánu rozvoje sportu v MČ Brno Líšeň. 
Komise doporučuje toto období za vhodné pro zadání tvorby tohoto dokumentu, protože 
může navázat na čerstvě zhotovený plán rozvoje sportu města Brna. Komise by byla tvůrci 
tohoto dokumentu nápomocna.

b) Sportovní komise doporučuje RMČ posílit rozpočet člena rady pro oblast sportu tak, aby 
pokryl požadavky celého roku na sportovní akce pořádané městskou částí, tuto částku 
odhadujeme na 100 000,- Kč.

4. Zlepšení komunikace mezi členy
Předseda komise se omluvil panu Sedláčkovi za nedoručení pozvánek na předchozí dvě jednání 
komise, kdy byla jeho neúčast veřejně označena za neomluvenou. Důvodem byla mylně zadaná 
mailová adresa pana Sedláčka - josef místo jozef. Dále informoval předseda členy, aby vždy na 
pozvánku reagovali potvrzením přijetí mailu.



5. Diskuse

V diskusi byla projednávána ochota sportovní komise vypomoci při organizaci Silvestovského 
pochodu. Dále byly projednány účasti člčnů komise na nejbližších sportovních akcích - Dráček - 
kola - Barták, tenis Juda akce k památce Jany Novotné - Nosek, Horák.

Jednání bylo ukončeno ve 20:10 hodin.
Příští setkání SK bude 11. 6. 2019 v 19:00 hodin v malé zasedací místnosti radnice MČ Brno Líšeň. 
Zapsal: Ladislav Barták



Prezenční listina z jednání sportovní komise MČ Brno Líšeň z 14.5.2019.
Členové: příjmení jméno podpis
1. Barták Ladislav 'UO

2. Baláková Jindřiška

3. Horák Bronislav

4. Chaloupková Hana

5. Nosek Marek

6. Sedláček Josef

7. Šabatová Eva Smí-./
Hosté:


